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Protokoll från styrelsemöte 

Tid:  2021-02-17 

Plats:  Digitalt styrelsemöte 

Närvarande: Lars Gräns 
Erik Jennische 
Magnus Kaisäter 
Karl-Göran Lindgren 
Bo Eriksson 
Thomas Lindahl 
Johan Steineck 
Johan Bruun 
 
                     

Erik hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Bo Eriksson och Magnus Kaisäter 
 
§ 2 Information 

1) Länsstyrelsens databas Älgdata har utökats med följande två funktioner: 

Utökning av ÄSO och rapportering av fällda kronvilt kan nu göras elektroniskt. 

2) I viltdata kan nu fällda kronvilt endast rapporteras på samma sätt som fällda 

älgar (förenklad rapportering av fällda kronvild gäller inte längre). 

§ 3 Lodjursinventering 

I Uppsala län gjordes en lodjursinventering den 6-7/2. Resultat från 

inventeringen har inte meddelats. 

§ 4 Avstämning av årets pågående älgjakt 

NHÖ har skjutit 6 tjurar, 5 vuxna hondjur och 18 kalvar. Det är 1 vuxet hondjur 

mindre än planerat och 6 kalvar mer än planerat. Nyttjandegraden på totalen 

blev 121 %. 

NHN har skjutit 3 tjurar, 4 vuxna hondjur och 14 kalvar. Det är 7 tjurar, 1 vuxet 

hondjur och 1 kalv mindre än planerat. Nyttjandegraden på totalen blev 70 %. 

Detta behöver inte vara en slutrapportering eftersom det återstår några dagar 

på jaktperioden. 

§ 5 Överskjutning 

Enligt våra stadgar ska ett jaktlag som gjort en överskjutning av älg/kronvilt 

betala en avgift enligt gällande taxa. Styrelsen kommer att föreslå årsmötet att 

om ett jaktlag inte betalar gällande taxa ska jaktlaget utesluts ur Norra Hagunda 

Älg- och Kronhjortskötselområde. 

Erik och Lars fick i uppdrag att meddela det aktuella jaktlaget vad en vägran att 

betala överskjutningsavgift kan leda till. I första hand kommer detta att göras 

muntligt. 

§ 6 Avstämning av den avslutade kronviltsjakten 

Styrelsen har tidigare beslutat att höja årets avskjutningsmål till 10 hjortar, 10 

hindar och 10 kalvar. 

Avskjutningen blev 10 hjortar, 8 hindar och 11 kalvar (1 hind har bytts till en 

kalv). Nyttjandegraden med de nya höjda målen blev på totalen 97 %. 

Avskjutningen är rapporterad till Länsstyrelsen. 
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§ 7 Extra tilldelning av älg och kronvilt 

Det är inget jaktlag som kommit in med en begäran om extra tilldelning. 

§ 8 Ekonomi 

Jaktlagen har till dagens datum totalt betalat in 20800:- i fällavgifter. 

§ 9 Årsmöte 

Vi planerar för ett digitalt årsmöte. Mötet kommer att hållas den 2021-04-12 

med start kl. 1900. 

Eftersom vi inte hade något årsmöte år 2020 kommer vi först hålla detta möte i 

komprimerad form. Därefter hålls det ordinarie (2021) årsmötet. Jägare som vill 

deltaga ska anmäla sig till Thomas. 

§ 10 Nya skötselplaner 

Under mötet upprättades tre skötselplaner. En plan för NH KSO, en plan för 

NHÖ ÄSO och en plan för NHN ÄSO. 

Vår bedömning är att den årliga avskjutningen av kronvilt ska vara 10/10/15. 

NHÖ bedöms den årliga avskjutningen till 6/6/12 och för NHN till 7/5/12. 

Uträkning av antalet älgar som ska skjutas är gjord med hjälp av älgfrode. 

Lars skickar in planerna till Länsstyrelsen. (notering efter mötet: planer för 

ÄSO:n skickas in efter avslutad jaktperiod) 

§ 11 Övriga frågor 

Det fanns ingen övrig fråga. 

 

Erik förklarade styrelsemötet avslutat och konstaterade att det fungerade bra att 

genomföra styrelsemötet digitalt. 

 

Vid protokollet      

 

 

Lars Gräns      

 

 

Justeras:  

 

 

Bo Eriksson  Magnus Kaisäter 
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